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Afwezig 
 
 Mw. D.I. Doorn (ChristenUnie) 
 Mw. F. Fitskie-Aajoud (D66) 
 
2. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20:01 en heet alle aanwezigen welkom. 
 
3. Mededelingen 
De voorzitter meldt dat er geen afmeldingen zijn ontvangen. 
Er is een nieuw commissielid Remy Witte in plaats van Rutger Rebel voor het CDA.  
Mevrouw Leeuwin (PvdA) vraagt de aandacht voor het regiocongres op 5 februari 2019, waar 
lijstopvolgers ook van harte welkom zijn. Na het buffet spreekt een hoogleraar over succesvol 
samenwerken en na de pauze bezoekt de directeur-generaal van het ministerie van Binnenlandse 
Zaken de regio. Het zou goed zijn in groten getale het Huizer geluid te laten horen. 
 
4. Vaststellen vergaderorde 
De voorzitter meldt dat de volgende mededelingen zijn aangemeld als behandelpunt: 
 Algemene mededelingen wethouder Hoelscher voor commissie Sociaal Domein is aangemeld 

door de PvdA (Margot Leeuwin) en de ChristenUnie (Marijke Terlouw) en wordt toegevoegd als 
agendapunt 8.6. 

 Mededelingen wethouder Boom januari 2019 is aangemeld door GroenLinks (Karin Rienstra) en 
wordt toegevoegd als agendapunt 8.7. 

 Mededeling wethouder Hoelscher over Transformatieplan Zorg voor de Jeugd Gooi en 
Vechtstreek is aangemeld door PvdA (Margot Leeuwin), CDA (Daniëlle van Deutekom) en wordt 
toegevoegd als agendapunt 8.8. 

 Mededeling wethouder Verbeek over evaluatie overlast De Boerderij is aangemeld door CDA 
(Daniëlle van Deutekom) en wordt toegevoegd als agendapunt 8.9. 

 Mededeling wethouder Hoelscher over Ontwikkelingen rondom locatie Tergooi in Blaricum en 
een regiozorgcentrum is aangemeld door PvdA (Margot Leeuwin) en wordt toegevoegd als 
agendapunt 8.10. 

 
De voorzitter stelt voor agendapunt 8.6 tot en met 8.10 eerst te behandelen. De commissie stemt 
hiermee in. 
 
5. Vaststellen resumé(s) 
 
5.1 Resumé van de openbare vergadering d.d. 27 november 2018 
Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
 
5.2 Notulen van de openbare vergadering d.d. 27 november 2018 
Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
 



6. Informatie van het college 
 
6.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s) 
De volgende mededelingen van het college en/of de portefeuillehouders zijn door de commissie voor 
kennisgeving aangenomen. 
 Mededeling van wethouder Rebel over jeugdwerkloosheid.  
 
6.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen 
Wethouder Hoelscher meldt met trots dat de GGD Gooi en Vechtstreek op 14 februari 2019 een 
eigen centrum voor seksuele gezondheid opent. Het is een eenjarige pilot met GGD Flevoland die 
beoogt de drempel voor soa-tests te verlagen voor jongeren en andere risicogroepen, zoals 
sekswerkers en slachtoffers van seksueel geweld. De poli zal vier uur per week geopend zijn. 
 
Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) is blij te horen dat de drempel en reistijd voor jongeren lager 
zullen worden. 
 
6.3 Vragen aan het college 
De heer Van Klink (VVD) is verbaasd over de afgelasting van de succesvolle Avondvierdaagse, waar 
jong en oud vier dagen samen in beweging zijn en goede gesprekken voeren. Is het college op de 
hoogte van het probleem? Is er contact geweest met de organisatie? Wil het college met de 
organisatie onderzoeken welke ondersteuning de gemeente kan geven om het alsnog door te laten 
gaan? 
 
Wethouder Hoelscher somt op dat het de portefeuilles sport, verkeer, onderwijs, evenementen, 
jeugd, gezondheidszorg en vrijwilligers raakt. Het hele college heeft verbaasd gereageerd op de 
afgelasting van dit evenement, dat al sinds de jaren dertig druk bezocht wordt. Kennelijk hebben 
pogingen van het bestuur via de Vrijwilligerscentrale en social media om vrijwilligers te werven 
onvoldoende resultaat opgeleverd om het evenement ordentelijk en veilig plaats te laten vinden. Het 
college heeft direct contact gezocht met het bestuur en gisterochtend vond overleg plaats over de 
oorzaken en oplossingen. Voornaamste oorzaak is dat er ondanks een aangepaste route nog een 
tekort van 31 verkeersregelaars is. Een vrijwilliger mag zich na een computercursus van 45 minuten 
verkeersregelaar noemen. Er zal overlegd worden met de Vrijwilligerscentrale en buurtsportcoaches 
om snel genoeg vrijwilligers te werven zodat het alsnog kan doorgaan. Daarnaast moet gekeken 
worden naar de langere termijn. Het baart zogen dat het werven van vrijwilligers steeds moeizamer 
gaat. De wethouder doet nadrukkelijk een beroep op ouders om zich beschikbaar te stellen. Ook 
gemeentelijk gecertificeerde verkeersregelaars zal gevraagd worden zich vrijwillig op te geven. Het 
college kiest er principieel voor niet meteen financieel bij te dragen, maar wel ondersteunend. 
 
De voorzitter rekent uit dat raad en college samen genoeg vrijwilligers kunnen leveren. Meerdere 
commissieleden geven aan hiertoe bereid te zijn. Om te peilen of er meer belangstellenden onder de 
raadsleden en lijstopvolgers zijn, wordt afgesproken dat een bericht aan hen zal worden verstuurd 
waarbij hen de mogelijkheid zal worden geboden om zich aan te melden als vrijwilliger voor de 
Avondvierdaagse. 
 
De heer Van Klink (VVD) is blij met de creatieve denkwijze van college, bestuur en de voorzitter. 
 



7. Spreekrecht voor burgers 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
8. Behandelpunten 
8.6 Mededeling wethouder Hoelscher januari 2019 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) is blij met de hogere loonschaal voor hulp in de huishouding, maar wil 
weten of de eenmalige uitkering aan aanbieders van 232.500 euro echt ten goede komt aan 
medewerkers of dat organisaties het ook anders kunnen besteden. De verhoging van 5 eurocent voor 
de Wmo-taxi is toch 9%. Komen er signalen binnen over mensen die in de problemen komen? 
Waarom is gekozen voor de relatief forse verhoging? 
 
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) was het in november niet duidelijk dat de bijeenkomsten over het 
beleidsplan Sociaal Domein openstonden voor raadsleden. Komt er nog een moment waarop 
raadsleden alsnog input kunnen leveren? 
 
De heer Vreedeveld (PvdA) vraagt welke kwaliteitseisen worden gesteld aan inburgering in de 
aanbesteding. 
 
Wethouder Hoelscher legt uit dat de cao VVT algemeen verbindend is verklaard door de minister, 
waardoor alle werkgevers deze moeten toepassen. Dit betekent dat werkgevers niet anders kunnen 
dan het geld doorsluizen naar werknemers. De tarieven voor de Wmo-taxivervoer zijn sinds  
2012-2013 niet meer geïndexeerd, waardoor het goedkoper was geworden dan openbaar vervoer. 
Per 1 januari 2019 is de btw-verhoging doorgevoerd samen met andere inflatoire correcties. Er 
waren regiogemeenten die zelfs stapsgewijs met terugwerkende kracht indexaties wilden 
doorvoeren, dan was het op 70 eurocent uitgekomen. Mede door de inzet van HBEL-gemeenten is 
het uitgekomen op 60 eurocent. Er zijn geen reacties binnengekomen op de duidelijke brief die naar 
alle gebruikers is uitgegaan. Mochten er toch problemen ontstaan, dan zal geprobeerd worden 
maatwerkoplossingen te vinden. Er is ook besloten jaarlijks de tarieven te indexeren. Het college is 
druk bezig de input van de twee thema-avonden over het beleidsplan Sociaal Domein te verwerken. 
De wethouder zegt toe dat er nog een avond georganiseerd wordt voor de Adviesraad om input te 
leveren voor het beleidsplan Sociaal Domein. Ook de raad zal hiervoor uitgenodigd worden. Het is nu 
wettelijk geregeld dat inburgeraars een budget krijgen en keuzevrijheid om een instituut te kiezen. 
Vanaf 1 juli 2020 worden gemeenten verantwoordelijk en dat biedt veel kansen. De wethouder wil 
graag zoveel mogelijk lokaal aanbesteden om maximaal invloed uit te kunnen oefenen op het 
resultaat. Regionale inkoop is ook een te overwegen optie. De technische vraag over eisen kan het 
best aan een ambtenaar worden gesteld. 
 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) is blij dat de gebruikers van Wmo-taxi’s apart bericht hebben ontvangen. 
 
8.7 Mededeling wethouder Boom januari 2019  
Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) verifieert of er al gesprekken gevoerd zijn met het SRO. 
Waarom is er al een startnotitie? 
 
Wethouder Boom antwoordt dat er continu gesprekken worden gevoerd. Het college wil komen tot 
een nieuwe keuze over het beheer van gemeentelijke binnensportaccommodaties, mogelijk in 
samenhang met zwembad Sijsjesberg. De startnotitie informeert de raad dat het formele proces gaat 
beginnen. Drie scenario’s zullen zorgvuldig worden uitgewerkt en voorgelegd. 



 
8.8. Mededeling wethouder Hoelscher over Transformatieplan Zorg voor de Jeugd Gooi en 

Vechtstreek 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) wijst op aanhoudende verontrustende geluiden, bijvoorbeeld over de 
stijging van zwaardere jeugdzorg die niet altijd nodig is. Wordt daar voldoende rekening mee 
gehouden? Iedereen zou graag een trend zien naar lichtere zorg, maar tegelijk mag dat geen doel op 
zich worden. Het plan ziet er verder goed uit. 
 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) ziet genoeg handvatten in het duidelijke document om de vele 
aandachtspunten op te lossen en wordt graag op de hoogte gehouden. De fractie vraagt nogmaals 
aandacht voor eenzaamheid onder jongeren. Op de goede bijeenkomst over eenzaamheid waren 
weinig jongeren. Zijn er mogelijkheden om hier toch met de jongere doelgroep over te praten? 
 
Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) hoorde op een hoorzitting over jeugdbescherming en 
jeugdreclassering van gecertificeerde instellingen dat Huizen als enige gemeente tijdschrijven eist. 
Waarom is dat het geval? Klopt het dat de tarieven hier 6-7% lager liggen en waarom dan? Wat zijn 
de gevolgen hiervan voor dit mooie transformatieplan? 
 
Wethouder Hoelscher realiseert zich dat er sinds 2015 heel veel is gebeurd, maar dat de 
transformatie nog verre van perfect is. Het Rijk heeft eenmalig middelen vrijgemaakt om de 
komende jaren problemen aan te pakken. De bijbehorende regionale transformatieagenda is door 
het ministerie goedgekeurd. Het te vroeg opschalen en te laat afschalen van jeugdzorg is zeker een 
speerpunt de komende jaren. Het is de bedoeling om zorg dichterbij te brengen, als het kan thuis in 
een aparte ruimte in plaats van in een insteling. De gemeente werkt hieraan met onderwijs, 
huisartsen, GGZ, jeugdzorg, andere gemeenten, consulenten en ouders. Het beleidsplan moet 
uitmonden in concrete maatregelen die ook gemonitord zullen worden. Er is zeker aandacht voor 
eenzaamheid, ook onder jongeren. Het blijkt lastig voor jongeren om aan te geven dat ze eenzaam 
zijn. Het is belangrijk om op verschillende manieren input te vergaren, ook anoniem en via scholen 
en artsen. Het college staat open voor een beter systeem dan tijdschrijven om te laten zien dat 
volgens afspraak geleverd wordt en is hierover in gesprek met instellingen en regiogemeenten.  
De opmerking over de tarieven herkent de wethouder niet, Huizen betaalt bovengemiddeld. Het 
contract is opengebroken en verlengd omdat de continuïteit van jeugdzorg in gevaar kwam. De 
contracten zijn destijds afgesloten met de instellingen en niet eenzijdig opgelegd. De wethouder wil 
zich richten op de toekomst en de manier van aanbesteden aanpassen, waardoor het minder een 
binaire keuze wordt en meer een gezamenlijk partnerschap met oog voor elkaars problemen. Zo 
heeft het verloop van 20% een grote invloed op de kwaliteit. Er wordt met de gecertificeerde 
instellingen hard gewerkt aan resultaten. 
 
8.9 Mededeling wethouder Verbeek over evaluatie overlast De Boerderij 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) bedankt de wethouder voor de uitgebreide verslaglegging, maar 
leest er niet in terug of de evaluatiegesprekken voortgezet worden (halfjaarlijks en later jaarlijks). Het 
verzoek was destijds ook of terugkeer naar de situatie van voor 2012 mogelijk was. Twee 
omwonenden willen graag die activiteiten, zijn zij geen partij in het gesprek? 
 
Mevrouw Van Werven (D66) is benieuwd hoe groot de groep omwonenden is waarmee gesproken is. 
Komt er over een halfjaar wederom een evaluatie, inclusief verslag? 
 



De heer Mdaghri (GroenLinks) hecht ook aan het handhaven van periodieke evaluaties. 
 
Wethouder Verbeek antwoordt dat gesproken is met zes omwonenden, twee leden van de 
mediationcommissie en twee mensen die de zaak hebben aangekaart. Het onderzoek is volledig 
geweest. Twee mensen hebben aangegeven meer activiteiten toe te willen staan, terwijl de anderen 
juist benadrukken blij te zijn met de wedergekeerde rust. De gemeente gaat door met de evaluaties 
en zal blijven spreken met een vrij grote groep mensen. Het college houdt zich aan gemaakte 
afspraken. De wethouder zegt toe dat de eerstvolgende evaluatie plaats zal vinden over een halfjaar. 
 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) is blij dat er een positief gevoel heerst in de buurt. Het is ook een 
afspraak om te kijken of er in de toekomst wel meer activiteiten mogelijk zijn. Een groot deel van de 
inwoners was blij met de mogelijkheden van voor 2012. Hopelijk krijgt ook dat aandacht in de 
evaluaties. 
 
De heer Van Klink (VVD) begrijpt niet zo goed waar de behoefte aan een nieuwe evaluatie vandaan 
komt. Het is een langdurig, uitgebreid en kostbaar traject geweest met een succesvolle balans en 
tevredenheid tot gevolg. Waarom dan meteen weer evalueren? De afspraken zijn toch nagekomen? 
 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) benadrukt dat die evaluaties juist zijn afgesproken, ook met 
omwonenden. Het is belangrijk te controleren of er niet weer overlast ontstaat en of Het Spant zich 
aan de regels blijft houden. 
 
Wethouder Verbeek neemt mee in de evaluatie of meer activiteiten gewenst zouden zijn. In het 
amendement staat ook dat alle partijen in het mediationtraject het daar over eens zouden moeten 
zijn. 
 
8.10 Mededeling wethouder Hoelscher over Ontwikkelingen rondom locatie Tergooi in Blaricum 

en een regiocentrum 
De heer Vreedeveld (PvdA) weet dat de spoedeisende hulp in 2021 naar Hilversum gaat en pleit 
ervoor in elk geval de ambulancezorg aan de noordkant van het Gooi te behouden. 
 
Wethouder Hoelscher heeft contact opgenomen met de RAV. Er zijn geen plannen voor verhuizing 
en de aanrijtijden van de ambulancepost naar de patiënt veranderen niet, die naar de spoedeisende 
hulp wel, maar binnen de wettelijke kaders. Het college maakt zich vanuit dezelfde zorg voor nabije 
zorg hard voor een regionaal zorgcentrum in Huizen. 
 
8.1 Presentatie GGD over “positieve gezondheid” en uitslag GGD-gezondheidspeiling “Zo gaat 

het met ons in Huizen” 
Mevrouw Lameris (adviseur gezondheidsbevordering en aandachtsfunctionaris positieve 
gezondheid) en mevrouw Van Acker (epidemioloog) van de GGD houden een presentatie, die 
beschikbaar wordt gesteld. De GGD heeft tot taak de gezondheid te beschermen (Omgevingswet, 
infectieziekten), bewaken (toezicht kinderopvang, gezondheidspeiling) en bevorderen (rookvrije 
generatie, alcohol, laaggeletterdheid). Vroeger werd gezondheid gedefinieerd als het ontbreken van 
ziekte. Machteld Huber introduceerde het concept ‘positieve gezondheid’, wat duidt op de 
veerkracht om te gaan met de sociale, emotionele en fysieke uitdagingen van het leven. Het accent 
ligt daardoor niet alleen meer op het voorkomen van ziekten, maar ook op veerkracht ermee om te 
gaan. Positieve gezondheid strekt zich uit over zes dimensies: lichaamsfuncties, mentaal 



welbevinden, zingeving, kwaliteit van leven, meedoen en dagelijks functioneren. GGD organiseert 
inspiratiebijeenkomsten voor mensen uit de nulde en eerste lijn en koploperbijeenkomsten met 
partijen die al met het concept werken. Huisartsen zijn enthousiast en krijgen andersoortige 
gesprekken met patiënten. GGD heeft een gesprekstool ontwikkeld voor volwassenen om breed het 
gesprek over gezondheid aan te gaan. Eind januari volgt een tool voor kinderen. Het brede begrip 
positieve gezondheid is ook nuttig om beleid te monitoren.  
 
Mevrouw Van Acker (epidemioloog GGD) presenteert de vierjaarlijkse Gezondheidspeiling, editie 
2016. Op de website zijn cijfers tot op wijkniveau in te zien. De Gezondheidspeiling is een 
samenwerking van de 25 GGD’s, het CBS en het RIVM. Een deel van de vragen is landelijk dekkend, 
terwijl een ander deel regionaal geformuleerd is. De respons was landelijk 40%, in de Gooi en 
Vechtstreek 42% en in Huizen zelfs 44% (ruim 1500 van de 3500 aangeschrevenen). De regionale 
gegevens worden in een muzikale PowerPointpresentatie gepresenteerd. Overgewicht is in de regio 
het laagst van heel Nederland, terwijl het alcoholgebruik hoog is. Er zijn minder mantelzorgers dan 
gemiddeld en meer overbelasting, met name van oudere mantelzorgers. Verder zijn eenzaamheid, 
huiselijk geweld en armoede belangrijke onderwerpen. Van de zes dimensies is alleen zingeving nog 
niet in kaart te brengen. In Huizen scoort obesitas het laagst van heel Nederland, maar nog steeds 
10%. In Huizen zijn er veel vrijwilligers, wat ook blijkt uit de bereidheid van commissieleden bij te 
springen bij de Avondvierdaagse. Wat minder mensen hebben moeite met rondkomen in Huizen, 
wat waarschijnlijk te verklaren is uit het grote aandeel hoger opgeleiden. De ambities van het 
Nationaal Preventieakkoord zijn fors, bijvoorbeeld dat in 2040 geen enkel kind of zwangere nog 
rookt. Verder krijgen overgewicht en alcohol veel aandacht. 
 
Mevrouw Lameris vervolgt dat vijf jaar geleden Dertig dagen zonder alcohol is bedacht in Huizen. Dit 
vindt inmiddels landelijk navolging. Ook zijn mensen het breder toe gaan passen, door bijvoorbeeld 
een maand niet te snoepen. De GGD komt nu met Dertig dagen gezonder leven, waarbij deelnemers 
zichzelf uitdagingen stellen variërend van een half uur wandelen per dag tot alcoholvrij leven of vijf 
complimenten uitdelen per dag. Het zou mooi zijn wanneer raadsleden ook deelnemen. 
 
8.2 Aanbestedingsresultaat vervangende nieuwbouw Erfgooiers College 
Eerste termijn 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) vindt dat het om veel geld gaat, maar is blij dat er een nieuwe, frisse 
school komt waar duurzaamheid vooropstaat. Ontwikkelingen in de bouw hebben de prijzen flink 
doen stijgen. De fractie hoopt binnenkort de tekeningen te mogen bekijken. Hoe gaat de school om 
met comfort tijdens de bouw en hoe wordt overlast voorkomen? 
 
De heer Driessen (Dorpsbelangen Huizen) betreurt dat het zo lang heeft moeten duren, mede omdat 
de prijzen inmiddels fors zijn gestegen. Hoe komt dat? Wat zijn de kosten voor verhuizing en 
tijdelijke huisvesting en zijn die inbegrepen in het budget? 
 
Mevrouw Van Werven (D66) begrijpt dat het duurder uitvalt gezien de huidige situatie en is heel blij 
dat er eindelijk schot in komt en dat er energieneutraal gebouwd wordt, conform de motie. Het is 
jammer dat slechts één partij heeft ingeschreven. Is de partij goed gescreend? Wordt een eventuele 
subsidie aan de school voor extra energiebesparende maatregelen verrekend met de lening of wordt 
deze eerder afbetaald? D66 wenst de school veel succes en hoopt op een voorspoedige start. 
 



De heer Mdaghri (GroenLinks) is blij dat er een nieuw gebouw komt en had vanwege de inflatie wel 
verwacht dat het duurder uit zou vallen. Hebben zich geen andere ondernemingen aangemeld? Hoe 
is de tijdelijke huisvesting geregeld en wanneer start de bouw? De fractie wenst de school veel 
succes. 
 
De heer Vreedeveld (PvdA) sluit aan bij voorgaande sprekers hoe het kan dat er maar één inschrijving 
is geweest. Zijn de genoemde bedragen definitief en komt er dus niets meer bij? 
 
De heer Bartlema (VVD) stemde tegen het oorspronkelijke voorstel in de overtuiging dat volledige 
nieuwbouw een beter alternatief was dat nader onderzocht had moeten worden. Nu komt er toch 
een nieuwe school. Welke opdracht lag nu ten grondslag aan de aanbesteding en heeft dat ertoe 
geleid dat er slechts één inschrijving uitkwam? Dit heeft geen gunstige invloed op keus in prijs. De 
bedragen lopen op en de VVD zal ambtelijk technisch navraag doen over details. Komen er nog 
kosten bij voor verhuizing? Oorspronkelijk zouden de kinderen in fases blijven zitten, dat lijkt nu 
anders te worden. 
 
De heer Bource (SGP) is blij met de keus voor volledige nieuwbouw en ziet dat als aangename 
bijvangst. De inschrijvende partij heeft flink wat ervaring en weet van wanten. Het moet wel helder 
zijn dat het gevraagde krediet echt voldoende is om het project te realiseren en dat er geen kosten 
bijkomen voor tijdelijke huisvesting en verhuizing. 
 
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) is positief over het voorstel. Hoe weet het college dat de 
inschrijving een goede is? En is er al nagedacht over de logistiek tijdens de nieuwbouw? Verhuizen de 
kinderen of is sprake van fasering? Wordt nagedacht over een andere tijdelijke locatie? Heeft de 
extra investering van de school om echt energieneutraal te worden nog positieve gevolgen voor het 
label B wat betreft frisse scholen? 
 
Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) sluit aan bij de VVD en stemde destijds niet in met het 
voorstel omdat het beter leek andere locaties te onderzoeken en overwegen. Komen er noodlokalen 
en wat zijn daarvan de kosten? Is overwogen het gebouw op een andere locatie te bouwen om 
eventueel de kosten voor noodlokalen en dubbele verhuizing te verminderen? Wat is de prognose 
van het aantal leerlingen en past dat bij het beoogde te bouwen oppervlak? 
 
Wethouder Verbeek dankt de commissie voor de complimenten. Het gaat inderdaad om veel geld. 
Gelukkig is het mogelijk gebleken in deze constructie om de school volledig energieneutraal te 
maken. Totale nieuwbouw bleek goedkoper dan de aanvankelijk gekozen optie van gedeeltelijke 
renovatie en nieuwbouw. Er komt een prachtig gebouw te staan. De geuite zorgen zijn begrijpelijk. 
Wanneer de raad instemt met dit voorstel, dan zou er in augustus 2019 gestart kunnen worden met 
de bouw en dan zou de nieuwe school eind 2020 in gebruik genomen kunnen worden. Een andere 
locatie is niet overwogen. Het proces zal in fases plaatsvinden. Het is een lang traject geweest met 
veel en goed overleg tussen school en ambtelijke staf over de beste optie. Een 
bestemmingsplanwijziging en een procedure bij de Raad van State hebben voor vertragingen 
gezorgd. Tijdelijke huisvesting op het terrein zelf is onderdeel van de aanbieding en valt binnen het 
budget. 
 
Mevrouw Schoppen (ambtelijke ondersteuning) vult aan dat de voorbereidingen van het ontwerp 
nog bezig zijn. De fasering leidt er waarschijnlijk toe dat eerst een klein stuk gesloopt wordt zodat de 



bouw kan beginnen. Dit betekent dat de leerlingen tijdens de bouw in de school kunnen blijven. 
Wanneer er toch noodlokalen nodig zijn, dan is dat inbegrepen in de aanbesteding. Er hoeft geen 
geld bij. 
 
Wethouder Verbeek denkt dat er niet meer inschrijvingen zijn geweest vanwege de aantrekkende 
bouwmarkt. De inschrijving past binnen budget en biedt goed perspectief. Het college van bestuur 
zal de bouw beheren en zich ervoor inzetten dat alles goed zal verlopen. Het college heeft daar alle 
vertrouwen in. De risicoparagraaf op pagina 3 geeft aan dat het bedrag alleen hoger kan worden 
wanneer er een calamiteit optreedt. 
 
De heer Bartlema (VVD) vindt het te gemakkelijk om de prijsindexatie en de gestegen bouwkosten als 
calamiteit aan te merken en te accepteren. Zo loopt het bedrag steeds op. 
 
Wethouder Verbeek legt uit dat het echt gaat om calamiteiten die buiten de invloedssfeer van het 
schoolbestuur liggen. De risicoparagraaf is daar duidelijk over. Het college is er trots op dat een van 
de twee middelbare scholen in de gemeente een degelijk niveau van duurzaamheid zal krijgen. 
 
De heer Bartlema (VVD) vindt dat ook goed, maar was daarom ook tegen het eerste voorstel dat nog 
uitging van gedeeltelijke renovatie. 
 
Wethouder Verbeek antwoordt dat sprake is van voortschrijdend inzicht en razendsnelle 
ontwikkelingen in de markt van en de visie op duurzaamheid. Het college is blij verrast met dit 
duurzame en energieneutrale voorstel. Het is goed dat de school toekomstbestendig is. De 
kwalificatie frisse scholen staat niet gelijk aan energieneutraliteit. Gelukkig hoeven leerlingen niet 
naar een andere locatie vanwege de gefaseerde aanpak. Het college vindt de huidige locatie de 
beste, ook vanwege De Meent, en heeft geen andere overwogen. De wethouder zegt toe de 
leerlingenprognose na te zenden. De aantallen passen prima bij het beoogde oppervlak. Het 
schoolbestuur heeft Zenzo MV VOF gescreend, waarbij bleek dat Zenzo MV VOF aan alle eisen 
voldoet. 
 
Tweede termijn 
De heer Driessen (Dorpsbelangen Huizen) vraagt of er ook een bedrag wordt opgenomen in de 
risicoparagraaf. Het zou een goede optie zijn gemeentelijke noodlokalen bij de Trappenberg over te 
doen aan de aannemer, mochten ze nodig zijn. De gemeente zou een rol moeten hebben in de 
screening van Zenzo MV VOF, aangezien de gemeente financieel het meest bijdraagt. 
 
De heer Mdaghri (GroenLinks) leest in het stuk dat de school bijna energieneutraal wordt en hoort 
nu dat toch sprake is van een volledig energieneutrale school. Hoe kunnen er voldoende noodlokalen 
georganiseerd worden wanneer een school van bijna duizend leerlingen half wordt afgebroken? 
 
De heer Vreedeveld (PvdA) is heel positief, maar vraagt zich nog wel af of hogere bouwkosten door 
marktontwikkelingen nu onder calamiteiten vallen of niet. 
 
De heer Bartlema (VVD) juicht toe dat er nu wel duurzame volledige nieuwbouw komt, maar blijft 
kritisch over een aantal andere zaken. Er lijkt een verschil van bijna 2 miljoen euro te zijn tussen wat 
nieuwbouw zou moeten kosten en het totale krediet; de fractie vraagt dit ambtelijk na. VVD dringt 



aan op goede afspraken over huisvesting van leerlingen tijdens de bouw en neemt het voorstel mee 
terug naar de fractie. 
 
De heer Bource (SGP) worstelt met de gelijktijdige sloop en nieuwbouw en hoopt dat heel goed 
nagedacht is over de fasering, zodat er niet meer geld nodig zal zijn en de overlast voor kinderen 
behapbaar blijft. Het is moeilijk voor te stellen dat de gestegen bouwkosten onder calamiteiten 
vallen, al is de gedachtegang om nu eindelijk voortgang te kunnen boeken begrijpelijk. 
 
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) herhaalt de vraag over het label voor frisse scholen. Leiden de 
extra maatregelen ertoe dat het label A kan worden?  
 
Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) deelt de zorgen over leerlingen die les blijven krijgen in het 
gebouw, terwijl het verbouwd wordt. De fractie neemt het voorstel mee terug.  
 
Wethouder Verbeek verwijst naar de risicoparagraaf, waar geen bedragen in opgenomen zijn. Het is 
aan de school om in eventuele noodlokalen te voorzien. Het college heeft er alle vertrouwen in dat 
het college van bestuur dit in goede banen zal leiden. Natuurlijk kan dat in samenwerking met de 
ambtelijke staf. Er werken en leren veel mensen op en om de locatie tegenover het gemeentehuis en 
vlakbij het bejaardenhuis. Dit is een grote opdracht voor Zenzo MV VOF, de architect en het college 
van bestuur. Het extra bedrag zorgt ervoor dat de school volledig duurzaam wordt en dat is een 
grote winst. De bouwkosten zijn de afgelopen periode 25% gestegen, blijkt uit een artikel van VNG. 
Wat dat betreft zou de gemeente zich zelfs nog gelukkig mogen prijzen met deze stijging. 
 
De heer Bource (SGP) staat achter het voorstel, mits het bij dit budget blijft. Dat houdt wel in dat er 
geen ruimte is voor extra vragen en kosten. 
 
Wethouder Verbeek verzekert de commissie dat het binnen budget uitgevoerd zal worden. 
 
Mevrouw Schoppen (ambtelijke ondersteuning) gaat in op het label voor frisse scholen. Volgens het 
bouwbesluit moeten scholen label C hebben, Huizen zit daar met label B boven. Het label gaat over 
energieneutraliteit, luchtkwaliteit, temperatuur, licht en geluid. Label A stelt zeer hoge eisen aan een 
school, die verder gaan dan een energieneutrale en aardgasvrije school. Wat betreft de screening 
heeft het schoolbestuur de eisen voor de aanbesteding opgesteld en kortgesloten met de gemeente, 
die hier uitgebreid naar heeft gekeken. Uit de screening blijkt Zenzo MV VOF hieraan te voldoen. Bij 
de screening is een goede externe adviseur betrokken geweest. 
 
Advies commissie:  
De meerderheid van de commissie, de vertegenwoordigingen van de fracties van CDA, D66, PvdA, 
GroenLinks, ChristenUnie en SGP, adviseert de raad in te stemmen met het voorstel. De 
vertegenwoordigingen van de fracties VVD, Dorpsbelangen Huizen en Leefbaar Huizen behielden een 
standpunt voor en namen het voorstel mee terug voor overleg met de fractie. 
 
8.3 Wijzigen grens maximale verwerkingskosten startersleningen 
Mevrouw Van Werven (D66) herinnert aan het pleidooi van de heer Schröder om deze richting uit te 
bewegen en is positief over het heldere voorstel. 
 
De heer Driessen (Dorpsbelangen Huizen) is positief over het voorstel. 



 
De heer Witte (CDA) hoopt dat meer jongeren aan een huis geholpen worden door het positieve 
voorstel. 
 
Advies commissie:  
De commissie adviseert de raad in zijn vergadering van 7 februari 2019 bij het agendapunt 
“Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel. 
 
8.4 Nota Bouwstenen Huisvestingsverordening 2019  
Mevrouw Leeuwin (PvdA) ziet dat goed geluisterd is naar de inbreng van onder meer het 
Regiopodium. Het voorstel ziet er goed uit, maar het is nog niet helemaal duidelijk of de op pagina 15 
genoemde optimale variant daadwerkelijk wordt toegepast. 
 
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) is positief over het meer toewijzen van woningen aan grotere 
gezinnen en het urgentie toekennen aan mensen met extra zorgbehoeften. Bestaat de mogelijkheid 
tussentijds bij te sturen als daar aanleiding voor is? Veel afgestudeerden tot dertig jaar oud hebben 
behoefte aan een woning, maar komen moeilijk in aanmerking vanwege de woonduureis. Tegelijk is 
het van belang voor het vergrijzende Huizen jongeren vast te houden. Wat doet de gemeente 
hieraan? In de bijlage is een belanghebbendenkaart opgenomen van Holland Rijnland. Waarom? 
 
De overige fracties staan positief tegenover het voorstel. 
 
Wethouder Rebel dankt de commissie voor de positieve reacties. Per 1 juli 2019 gaat ook weer een 
nieuwe regionale huisvestingsverordening in. Er is een poging gedaan inzichtelijk te maken en te 
kwantificeren wat de beoogde effecten zijn op basis van de bouwstenen. Het college hoopt daar in 
de buurt te komen, maar de optimale variant zal waarschijnlijk niet gehaald worden. Halfjaarlijks 
wordt gekeken of de gemeente goed op koers ligt of dat bijsturing nodig is. Voor afgestudeerden 
geldt dezelfde bindingseis als voor alle starters, namelijk dat iemand in een periode van tien jaar zes 
jaar in Huizen moet hebben gewoond. Meer kan en wil het college niet doen, omdat de woningen 
echt voor de regio beschikbaar moeten blijven. Hopelijk krijgen afgestudeerden hiermee wel 
perspectief, want ze zijn van harte welkom in de regio. 
 
Mevrouw Huiskes (ambtelijke ondersteuning) vult aan dat afgestudeerden daarnaast ook aan de 
inkomenseisen moeten voldoen om in aanmerking te komen voor een sociale huurwoning. De 
belanghebbendenkaart uit een belendende regio is puur als achtergrondinformatie toegevoegd. 
 
Advies commissie:  
De commissie adviseert de raad in zijn vergadering van 7 februari 2019 bij het agendapunt 
“Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel. 
 
8.5 Concept-marktbewerkingsplan regio Gooi en Vechtstreek  

“Werken aan werk 2019-2022” 
Eerste termijn 
De heer Bource (SGP) is positief, maar heeft wel wat worstelingen. De arbeidsmarkt in deze regio 
kent een behoorlijk aantal knelpunten, waardoor het een complexe uitdaging is kansen te 
verzilveren. 
 



Mevrouw Leeuwin (PvdA) sluit aan bij de zorgen van de SGP over het mooie en omvangrijke plan. 
Kan de wethouder aangeven welke nieuwe ideeën deze aanpak nu bevat? Het blijft een lastige 
materie met moeilijk bemiddelbare groepen. Wanneer verschijnt het Huizer plan over jeugdige 
werklozen en horen daar concrete plannen van aanpak bij? 
 
Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) stemt in met het voorstel en onderschrijft dat het ondanks de 
mooie oplossingen een flinke uitdaging zal worden. 
 
Mevrouw Van Werven (D66) vindt het vooral goed dat het plan regionaal is, maar dat er lokaal ook 
veel mogelijk is. De wethouder heeft ook een mededeling gedaan over de voortgang om jongeren 
naar werk toe te leiden en er zijn afspraken gemaakt met de Vrijwilligerscentrale. Het zal zeker niet 
makkelijk zijn, maar het is goed om dit soort zaken ook lokaal aan te pakken, omdat de gemeente 
haar eigen inwoners en scholen kent. 
 
De heer Schaap (Dorpsbelangen Huizen) stemt in met het voorstel. Veel kantoren en terreinen 
worden omgezet in woningen. Is er wel genoeg ruimte om nieuwe werkgelegenheid te creëren?  
 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) ziet ook veel uitdagingen voor het mooie plan met de toepasselijke 
titel. Staatssecretaris Van Ark wil gemeenten straffen wanneer zij de Bijstandswet niet uitvoeren op 
het gebied van uitkeringen, taaleisen en tegenprestaties. Loopt Huizen daar ook tegenaan?  
 
Wethouder Rebel beaamt dat het een ingewikkeld dossier is met forse uitdagingen. De regio heeft 
een probleem wat betreft werkgelegenheid. De regio kiest niet voor berusting, maar voor letterlijk 
en figuurlijk werk maken van werk. Het ministerie heeft de regio de mogelijkheid gegeven om het 
overgebleven budget van de toeslag voor huishoudelijke hulp in te zetten, mits daar een goed 
arbeidsmarktbewerkingsplan aan ten grondslag ligt. Het is tot stand gekomen in coproductie met 
werkgevers, werknemers, UWV, onderwijs en iedereen die met werk te maken heeft. Doel is te 
komen tot een inclusieve samenleving waar iedereen aan het werk is. Ook al is dat een utopie, het 
blijft wel het streven, juist in een oververhit rakende arbeidsmarkt. Nieuw is dat er zoveel partijen bij 
betrokken zijn en dat er echt serieus geld te besteden is, waardoor een verdiepingsslag in de 
uitvoering mogelijk is op regionaal en vooral ook op lokaal niveau. In de andere mededeling van de 
wethouder staat precies beschreven hoe het staat met het plan voor jeugdwerkloosheid. Locaties 
voor bedrijven en kantoren worden in regio- en MRA-verband in kaart gebracht. Er blijkt gewoon 
genoeg capaciteit te zijn, ook wanneer er zich veel bedrijven zouden aanmelden. De genoemde 
omzettingen naar woningbouw, waar Dorpsbelangen Huizen ook mee heeft ingestemd, brengen dat 
niet in gevaar. Wat betreft de Bijstandswet gaat de gemeente eerst in gesprek om te beoordelen wat 
al aan onderwijs en/of taaltraining is doorlopen. Leerbaarheid is van groot belang. Consulenten 
kunnen een taaltraining inzetten via Digitaal Huis. Wat vooropstaat is participatie met als doel 
doorleiding naar arbeid. De tegenprestatie is geen doel op zich waar altijd aan voldaan moet worden, 
maar moet passend zijn. 
 
Tweede termijn 
De heer Bource (SGP) is benieuwd welke bedrijven, organisaties of koepels in Huizen betrokken zijn 
geweest bij het onderzoek. 
 
Wethouder Rebel heeft niet met specifieke bedrijven gesproken, maar met werkgeversorganisaties. 
 



De heer Bource (SGP) begrijpt dat het logistiek handig is het zo te doen, maar benadrukt dat lokaal 
maatwerk toch bij bedrijven uit zal moeten komen. Het voorstel heeft de juiste insteek. 
 
Advies commissie:  
De commissie adviseert de raad in zijn vergadering van 7 februari 2019 bij het agendapunt 
“Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel. 
 
9. Vaststellen toezeggingenlijst 
De toezeggingenlijst wordt vastgesteld met inachtneming van de volgende wijziging. 
 Toezegging nummer 38 worden afgevoerd.  
 
10. Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 22.23 uur. 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 5 maart 2019,  
 
De commissiegriffier,      De voorzitter,


